
 

 

Výročná správa o činnosti  Rady školy pri Základnej škole Sídlisko II 1336  

vo Vranove nad Topľou za rok 2023  

  

  

Rada školy pri ZŠ Sídlisko II 1336 vo Vranove nad Topľou pracovala v kalendárnom roku 2023 

v tomto zložení:   

  

Za zástupcov pedagogických zamestnancov:  

PaedDr. Anna Brcková - predsedníčka  

Mgr. Daniela Babiaková  

  

Za zástupcov nepedagogických zamestnancov:  

Jaroslav Natafaluši  

  

Za zástupcov rodičov:  

Ing. Jana Bakajsová  

PhDr. Slavomír Kmec  

PhDr. Maroš Mitrík  

Mgr. Dana Zajícová  

  

Za zriaďovateľa:   

PhDr. Jozef Baran  

JUDr. Štefánia Križovenská  

Ing. Ján Lapčák  

RNDr. Valéria Novikmecová 

V roku 2023 sa Rada školy pri Základnej škole Sídlisko II 1336 vo Vranove nad Topľou 

stretla na troch zasadnutiach: vo februári, apríli, novembri.  

Na prvom  zasadnutí 24. februára 2023 predsedníčka rady školy PaedDr. Anna Brcková 

privítala novú členku rady školy RNDr. Valériu Novikmecovú, ktorá vystriedala Ing. Petra 

Michalova. Ďalej predsedníčka rady školy oboznámila prítomných s Výročnou správou Rady 

školy pri Základnej škole Sídlisko II 1336 vo Vranove nad Topľou za rok 2022. Pán riaditeľ 

Mgr. Peter Kocák informoval členov Rady školy o stave hospodárenia školy za kalendárny rok 

2022, ktoré bolo trojzložkové: 1. Prenesené kompetencie – normatívne (MŠVVaŠ), 2. 

Prenesené kompetencie – normatívne – vrátane účelových dotácií (MŠVVaŠ), 3. Originálne 

kompetencie – Mesto Vranov nad Topľou (ŠKD, CVČ) + mimorozpočtové zdroje – projekty. 

Čerpanie rozpočtu priebehu celého školského roka bolo vyrovnané. Ďalej pán riaditeľ poskytol 

informácie o rozpočte školy na kalendárny rok 2023. Tento rozpočet zahŕňal: Bežné výdavky 



 

 

(1 598 000 eur) – prenesené kompetencie, Kapitálové výdavky (367 200 eur) – mesto, Spolu 

1 965 200 eur, Originálne kompetencie – ŠKD – 240 200 eur + CVČ – 44 500 eur, Spolu 

 284 700 eur. 

Správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za 1. polrok šk. r. 2022/2023 p. riaditeľ 

predniesol formou prezentácie, kde prítomní videli  počty žiakov na 1. stupni 373, na 2. stupni 

437, spolu 805 žiakov. Počet tried 34, z toho na 1. stupni 16, na 2. stupni 18. Prospelo 771 

žiakov, neprospelo 18 žiakov, neklasifikovaných bolo 15 žiakov. Zníženú známku zo správania 

na stupeň 4 mal Dominik Balog.  

Riaditeľ školy ďalej informoval o slávnostnom zápise budúcich prvákov na školský rok 

2023/2024. Zápis sa uskutočnil 4. apríla 2023 v čase od 14,00 h do 17,00h v priestoroch 

školskej jedálne a tried ZŠ. Rodičom bolo vopred umožnené vyplniť elektronickú žiadosť 

o prijatie dieťaťa do 1. ročníka, čím sa urýchlila administratíva. Počet zapísaných budúcich 

prvákov bol k 24.4.2023 121 (56 dievčat a 64 chlapcov). Pán riaditeľ perspektívne plánuje 

otvoriť 5 prváckych tried, pokiaľ sa po overení nástupov prijatých žiakov nezníži počet pod 

100. Pán PhDr. Jozef Baran podporil riaditeľa školy otvoriť piatu triedu, pokiaľ to nemá dosah 

na kvalitu a je dostatočný priestor na vytvorenie nových tried. Všetci členovia rady školy 

podporili návrh riaditeľa školy na otvorenie 5 tried prvého ročníka, pokiaľ budú spĺňať všetky 

podmienky. 

Členovia rady školy sa ďalej od pána riaditeľa dozvedeli o zaujímavých aktivitách školy: Noc 

v škole + návšteva Astronomického observatória v Kolonickom sedle, poznávacia exkurzia 

KRAKOW-OSVIENČIM-WIELIČKA, EKO-týždeň, Dobročinné zbierky, Projekty – EKO 

učebne, ERAZMUS, 20. výročie DFS Cifroško – akadémia 2.,3. júna 2023. 

Pán riaditeľ pozval všetkých členov rady školy na prehliadku  vonkajších priestorov, kde sa 

začalo s realizáciou 1. fázy ekoučebne Ďažďové záhrady. 

 

Druhé zasadnutie prebehlo 11. septembra 2023, na ktorom riaditeľ školy, Mgr. Peter Kocák, 

poďakoval RŠ za spoluprácu v minulom školskom roku, oboznámil všetkých prítomných so 

Správou o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení za šk. rok 2022/2023, ktorá bola schválená pedagogickou radou . 

Vzdelávacia činnosť prebiehala bezproblémovo a žiaci sa spolu so svojimi učiteľmi 

zapojili do viacerých projektov a súťaží. Prebehlo aj testovanie prostredníctvom e-Testovania 

vo viacerých ročníkoch. Výsledky jednotlivých testovaní potvrdili, že naša škola patrí medzi 

25% najlepších škôl v republike. Zároveň bola naša škola ohodnotená ako najlepšia škola v 

rámci mesta v dosiahnutých súťažiach. Čo sa týka materiálno technickej stránky, boli 

vymenené svietidlá  za LED svietidlá.  

Správa je zverejnená na web stránke školy a je sprístupnená na zhliadnutie. Členovia rady školy 

ju jednohlasne schválili. 

Riaditeľ školy ďalej oboznámil prítomných s inovovaným školským vzdelávacím programom.  

Hodnotenie  na škole bude prebiehať klasifikáciou okrem 1. ročníka a HUV, ENV,THD a EV 

na druhom stupni. Na škole nebude fungovať zošitová žiacka knižka, rodičia budú 

oboznamovaní iba cez elektronickú žiacku knižku. 



 

 

Od 1.10.2023 pribudnú noví 2 asistenti. Na škole bol zriadený školský digitálny koordinátor 

Mgr. Matúš Boroš a supervízor PaedDr. Róbert Ďurana. 

Riaditeľ školy ďalej predložil členom RŠ Školské výchovné programy ŠKD a CVČ podľa 

pokynov MŠ SR.  

 Program CVČ sa nesie pod názvom Pohybom ku zdraviu. Spadajú tu 4 oddelenia – volejbal, 

mažoretky Varanovia, DFS Cifroško, atletika. Všetky zložky slúžia na reprezentáciu školy a pre 

zdravie detí. Tento školský rok bolo zriadené nové oddelenie - atletika. 

Výchovný program ŠKD má názov Pre život a pre radosť. Do ŠKD pribudlo ďalšie oddelenie, 

čiže na škole pracuje 13 oddelení s počtom žiakov 330. Z ŠKD je možné vyberať deti v určitom 

čase - o celej hodine 14,00 hod, 15,00 hod, 16,00 hod. 

Následne riaditeľ školy prečítal základné body školského poriadku, ktorý sa viac menej 

nemenil. Rodič môže ospravedlniť svoje dieťa v prípade zdravotných problémov na 5 dní bez 

ospravedlnenky lekára. 

Všetky predložené dokumenty boli radou školy schválené bez pripomienok. 

Členovia rady školy sa od pána riaditeľa tiež dozvedeli o pedagogicko- organizačnom 

a materiálno- technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu. 

Pripomenul, že všetci zamestnanci boli preškolení BOZP a pribudli  zamestnanci školy, ktorí 

sa vrátili z materskej dovolenky v pozícii učiteľov - Mgr. S. Prócová, Mgr. K. Antošová a nová 

pani učiteľka do prvého ročníka Mgr. L. Kocáková a vychovávateľka p.Dudová. 

Spolu je na škole 819 žiakov a  75 zamestnancov, z toho 64 pedagogických a 11 

nepedagogických. Na prvom aj druhom stupni je po 17 tried. Na prvom stupni je 390 žiakov, 

na druhom stupni 429. Začalo sa s inováciou učebne fyziky a geografie. Bol zriadený nový 

kabinet cudzích jazykov. Začala sa realizovať prístavba školy so šatňami a inými učebňami 

podľa projektu. 

 

Na treťom zasadnutí dňa 13.11.2023 sa riaditeľ školy Mgr. Peter Kocák vyjadril k využívaniu 

školy a školských priestorov. Oznámil, že priestory školy od 6,30 hod. do 18,00 hod. sa 

využívajú iba na edukačné poslanie a krúžky. 

Po 18,15 hod. je obsadená malá a veľká telocvičňa podľa jednotlivých zmlúv s mestom Vranov 

nad Topľou (od 1.3.2023). Pán Lazur v popoludňajších hodinách prevádzkuje a zabezpečuje 

chod na školskom ihrisku. 

Na škole fungujú dva mliečne automaty a dva automaty rýchleho občerstvenia -RASLEN - 

p.Leško a PEVAN - p.Sabol. 

 

 

 

Pán riaditeľ Mgr. Peter Kocák informoval o spolupráci s rodičmi, miestnymi organizáciami a 

občianskymi združeniam. Škola spolupracuje s Mestským úradom vo Vranove, so štátnou 

políciou, Hornozemplínskou knižnicou, Múzeom Hanušovce, MsDK - koncerty, akcie, 



 

 

zdravotníckymi organizáciami - Červeným krížom, s CPP - odborné poradenstvo, pedagogicko-

psychologické poradenstvo, so Spojenou školou na Budovateľskej ulici - vianočné akadémie, 

výstavy, ..., so Životným prostredím - zelená línia - separácia - ochrana prostredia - EKO 

učebne. Okrem toho spolupracuje s rodičmi prostredníctvom plesov, Katarínskej zábavy, 

akadémií - vianočnej, koncoročnej, turistiky, občianskych združení - charita. 

Riaditeľ školy pozval pri tejto príležitosti členov rady školy na Katarínsku zábavu. 

Na záver členovia diskutovali o otvorení ďalšej prváckej triedy. Pán riaditeľ spomenul aktivity, 

ktoré škola plánuje v budúcnosti - nočný beh, amatérsky nohejbal, volejbalový turnaj. 

 

Predcedníčka rady školy PaedDr. Anna Brcková predložila členom rady školy plán zasadnutí 

rady školy na budúci rok 2024, ktorý rozdelila do štyroch stretnutí vo februári, apríli, septembri 

a novembri. Pripomenula aj prípravu výberového konania na obsadenie funkcie riaditeľa školy, 

ktorá bude prebiehať v mesiaci máj – jún. 

 

Na záver sedenia pán riaditeľ spomenul, že naďalej prebieha realizácia prístavby: na prízemí sa 

dokončujú šatne, na poschodí školská knižnica a ďalšie priestory podľa vypracovaného  

projektu. 

 

   Rada školy pri ZŠ Sídlisko II vo Vranove nad Topľou realizovala svoje aktivity v roku 2023 

v spolupráci s vedením školy a v spolupráci s rodičmi.  

Vo Vranove nad Topľou 19. februára 2024                            PaedDr. Anna Brcková                

predsedníčka rady školy  

  

  

 

  

  


